
Maandag 20 juni 
 
 
 
 
Betreft: 
 
Steiger voor Leidsevaart, Vogelenzang 
 
 
 
Beste, 
 
De steiger die voor ons huis is geplaatst in de zomer van 1998. 
Omdat ik geen antwoord kreeg van Rijnland en Gemeente Bloemendaal 
betreffende de plaatsing en het ‘recht’ over de voorwaarden daarvan heb ik 
deze ter goeder trouw netjes met de juiste materialen gebouwd. Inmiddels 20 
jaar verder genieten wij volop van deze bijzondere plek bij het water en vlak 
bij het bos aan de andere kant. Wij zitten daar heel tevreden. 
Dit willen we zo houden. 
Inmiddels zijn wij akkoord gegaan met de jaarlijkse leges. 
Afbreken tegen de tijd dat we gaan verhuizen vinden wij dan ook niet gepast 
omdat het een meerwaarde voor het huis is. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 


